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(Englisch Übersetzung unten) 

Aufhebung der Importlizenz 

Gemäß der Korrespondenz der irakischen Botschaft/Handelsattaché Nummer (136) datiert auf den 

20.03.2023 bezüglich der Aufhebung von Importlizenzen gemäß der Resolution des irakischen 

Ministerrates Nr. (23110) von 2023, die die Aufhebung von Importlizenzen mit Ausnahme der unten 

genannten Materialien beinhaltet:  

Materialien: 

1. Alle medizinischen Materialien, einschließlich Medikamente, Zubehör, medizinische und

Laborausrüstung, chemische Grundstoffe und Rohstoffe für irakische Fabriken. 

2. Mobile Geräte (Mobiltelefone).

3. Alle Materialien, die der Kontrolle über die Gewährung, die Einfuhr und den Handel mit

elektronischen Geräten und Ausrüstungen für Sicherheits- und Geheimdienstzwecke unterliegen. 

4. Medizinische Kindermilch.

5. Chemikalien, Materialien mit doppeltem Verwendungszweck und alle gefährlichen

Materialien. 

6. Saatgut.

7. Weißzement.

8. Tierarzneimittel und Pestizide.

9. Erdölprodukte aller Arten.

10. Zigaretten.

11. Militärische Kleidung und Waffen.

12. Gebrauchte Materialien gemäß dem Importmechanismus für gebrauchte Materialien des

Umweltministeriums. 

13. Tiere (lebende).

14. Freon-Gas.

Wir bitten Sie daher, die Importlizenz des irakischen Unternehmens beizufügen, damit die 

Dokumente (Handelsrechnungen und Ursprungszeugnisse) beim Handelsattaché legalisiert werden 

können. 

(Arabic version below) 

Cancelation of importing licence 

According to the correspondence of the Iraqi embassy / Commercial Attaché number (136) dated on 

20/03/2023 regarding cancelation of importing licence according to the Iraqi Council of Ministers’ 

Resolution No. (23110) of 2023, which includes the cancellation of import licenses, with the 

exception of materials listed below:  

Materials: 
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1. All medical materials, including medicines, supplies, medical and laboratory equipment,

chemical precursors, and raw materials for Iraqi factories.

2. Mobile devices (telephones).

3. All materials subject to controls on granting, importing and trading electronic devices and

equipment for security and intelligence use.

4. Medical infant Milk.

5. Chemicals, dual-use materials and all hazardous materials.

6. Seeds.

7. White cement.

8. Veterinary medicines and pesticides.

9. Petroleum products of all kinds.

10. Cigarettes.

11. Military clothing and weapons.

12. Used materials according to the mechanism for importing used materials in the Ministry of

Environment.

13. Animals (living).

14. Freon gas.

Therefore, we kindly ask you to attach the importing licence of the Iraqi company for documents 

(Commercial invoices and Certificates of Origin) to be legalized at the commercial attaché.  

الاستيراد إجازةإلغاء   




